LETTER NUMBER 320

1 1844-06-20
2 Monsieur le Supérieur du Pensionnat a Melle

Loués st. J. M. J.

Je suis tout a fait de votre avis, mon cher Supérieur; et les raisons ne manquent pas pour en établir la solidité,
s’il fallait les déduire. Répondez donc affirmativement. Je ne demande qu’une seule condition, c’est que vous
gardiez pour vous, le secret de cette espece d’engagement, dont personne d’ailleurs n’a a s’occuper sinon au
conseil du R. P. Supérieur.

Votre tout dévoué Pere en N. S. J. C.

20 juin 1844

C. G. Van Crombrugghe

Vous ferez bien de dire un mot sur la propreté, santé, caractere puisque Mr (??7?) regrette de ne vous en avoir pas
entretenu.

20 June 1844

To the Superior of the Boarding School at Melle

Praised be Jesus, Mary and Joseph

I am in complete agreement with you, my dear Superior; and there is no lack of reasons to give it solidity if
they need to be sought. Therefore give an answer in the affirmative. I ask for only one condition; that you keep
this sort of transaction a secret. Nobody else must be concerned with it except in the Reverend Father Superior’s
Council.

Your ever devoted father in Our Lord Jesus Christ,

10 June 1844

C. G. Van Crombrugghe.

It would be a good idea to say a few words about cleanliness, health, character because Mr (???) was sorry not
to have discussed them with you.




